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Bijeenkomst buren Bejo Zaden bv, d.d. 21-10-2014  
 
Aanwezig: Wil Strous, en Cindy Colberts Bejo Zaden BV 
Buren: Coen Kessels en partner, Richard en Monique Coonen, René Coonen, Pieter en 
Petra Mertens, John Berden, Johan Heymans en partner, Sjaak Berden, Bart Laumen. 
 
Aanvang:   14.00 uur 
Afsluiting:  16.00 uur 
 
Plaats:  Kessel 
 
 

Wil Strous stelt zichzelf voor en licht toe wat het doel is van deze bijeenkomst. Op verzoek 
van de gemeente Peel en Maas zal Wil Strous de uitbreidingsplannen aan de buren 
toelichten, en de daaruit voortvloeiende vragen beantwoorden.  
 
Alle genodigden stellen zich ook even in het kort voor en vervolgens geeft Wil Strous een 
presentatie over Bejo wereldwijd en specifiek in Limburg. 
 
Als toelichting na de presentatie verteld Wil Strous hoe de opkweek van de weefselkweek  
aspergeplanten in zijn werk gaat en het vermeerderen van de prei bullbillen. 
  
Hij legt de nadelen uit van de activiteiten die wij nu wegens plaatsgebrek moeten uitbesteden 
aan plantenkwekers en waarom het zo belangrijk voor ons is om dit in eigen beheer te doen. 
Vooral door het plaatsgebrek zijn wij nu genoodzaakt de opkweek van onze ouderlijnen voor 
nieuwe hybriden uit te besteden aan plantenkwekers die hier geen ervaring mee hebben. 
Sommige van deze ouderlijnen zijn ook nog niet gepatenteerd wat voor Bejo een risico met 
zich meebrengt, ook de kosten zijn op deze manier vele malen hoger.  
 
Aan de hand van de situatietekening opgesteld door Janssen Wuts architecten (Hans 
Janssen) wordt de bestaande- en nieuwe situatie te bebouwen oppervlakte toegelicht, verder 
ook de bestaande- en nieuwe situatie van de gedetailleerde groen beplanting.  
 
Wil Strous verteld dat het vergunningstraject loopt en Bejo Zaden tot nu toe alle 
medewerking krijgt van de gemeente Peel en Maas.  
 
N.a.v. bovenstaande uitleg en het bekijken van de plattegronden komen onderstaande 
vragen aan bod. 
 
Richard Coonen stelt een vraag m.b.t het belichting van de nieuwe kassen. Wil Strous legt 
uit dat we alleen verlichten in de ochtenduren en met minder dan ≤ 10.000 LUX. 
Alle lichtuitstoot wordt net zoals nu bij de bestaande kassen afgeschermd middels 
scherminstallaties  aan boven- en zijkanten.  
 
Johan Heymans vraagt naar de werking van de eb- en vloed vloeren die wij in de kassen 
gaan gebruiken. Wil Strous legt uit dat het water steeds wordt hergebruikt middels een UV 
ontsmetter, zodat wij minder water en meststoffen hoeven te gebruiken. 
Verder vraagt Johan Heymans naar de hoogte van de nieuw te bouwen kassen. Wil Strous 
geeft aan dat de hoogte van de kas en inpandige loods blijft gelijk aan bestaande kassen, 
5.5 meter hoog.  
 
John Berden vraagt hoeveel meter er links van de kas niet bebouwd wordt m.b.t. tot zijn 
naastgelegen perceel.  Wil Strous verteld dat de afstand van de kas tot aan de perceelgrens  
minimaal 4,5 meter zal zijn, dit ook in verband met werkzaamheden rondom de kassen.  
 



 
Pagina 2 van 2 

 
 
 
 
Algemene vragen m.b.t. het verwarmen van de kassen. 
  
Wil Strous geeft aan dat dit gebeurd via vloer- en buisverwarming, (geen gasheaters) via de 
ketel wordt een buffertank op temperatuur gebracht vanwaar het water wordt rondgepompt 
en de restwarmte steeds weer wordt hergebruikt.   
 
Transportactiviteiten van planten zal zeer minimaal zijn, alle opkweek is voor eigen gebruik 
enkele weken per jaar zo’n 1 á 2 transporten per dag, verder door het jaar heen 1 á 2 
transporten per week.  
 
Wil Strous bedankt iedereen voor hun komst en de positieve reacties naar aanleiding van de 
presentatie. 


